
Referat af 
Generalforsamling i DM Seniorer Øst mandag den 4. november 2019 kl. 14.30 i 
DM, Peter Bangsvej 30, 2000 Frederiksberg 
 
Punkt 1. Valg af dirigent 
Jette Lassen bød velkommen til generalforsamlingen og foreslog Henrik Hagemann som dirigent. 
 
Henrik Hagemann blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt 
rettidigt i henhold til vedtægterne. 
 
Punkt 2. Valg af to referenter 
Aase Riis og Ingrid Sylvest blev valgt som referenter 
 
Punkt 3. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelsens skriftlige beretning var udsendt til Seniorer Østs medlemmer inden 
generalforsamlingen og indeholder en udførlig oversigt over alle arrangementer, der har været 
afholdt i 2018/19: 10 foredrag, 8 guidede ture og besøg, 1 teaterforestilling og 27 
interessegruppearrangementer. 
 
I sin mundtlige beretning oplyste Jette Lassen, at medlemstallet i Seniorer Øst var støt stigende og 
nu var kommet op på mere end 500 medlemmer, hvoraf mere end halvdelen havde deltaget i 
mindst en aktivitet i løbet af året, mange i flere aktiviteter.  
 
Bestyrelsen forsøgte i sin planlægning af programmet at finde en bred variation af emner, således 
at der var noget for enhver smag: offentlig forvaltning, politik, miljø, samfund, kunst og 
naturvidenskab. Bestyrelsen havde i den forbindelse brugt mange af de gode forslag, der kom fra 
medlemmerne, bl.a. på generalforsamlingen. De fleste af foredragene og aktiviteterne var 
gennemført med folk fra egne rækker. 
 
Jette Lassen oplyste, at bestyrelsen udsendte halvårsprogrammer på mail til alle medlemmer af 
Seniorer Øst. Herudover blev der løbende bragt information om arrangementerne i 
Magisterbladet, man kunne finde dem på DM’s hjemmeside på arrangementskalenderen, ligesom 
der den første torsdag i hver måned blev udsendt en mail til alle medlemmer om kommende 
møder og aktiviteter. 
 
Udover foredrag og andre arrangementer for alle Seniorer Østs medlemmer nævnte Jette Lassen, 
at der findes fire selvkørende interessegrupper: skovtursgruppen, rejsegruppen, teatergruppen og 
gruppen om moderne kirkekunst, som man efter interesse kan melde sig til ved at kontakte 
tovholderen. Oplysninger findes på Seniorer Østs hjemmeside på dm.dk. 
 



I øjeblikket er bestyrelsen i fuld gang med at tilrettelægge programmet for forår og sommer 2020, 
der vil tilgå medlemmerne på mail medio december. Hun opfordrede medlemmer til at henvende 
sig til bestyrelsen, hvis de havde gode ideer til foredrag, ture, besøg eller andet. 
 
Afslutningsvis præsenterede Jette Lassen bestyrelsen. Da hun selv ved denne generalforsamling 
udtræder af bestyrelse, benyttede hun lejligheden til at sige tak for et godt samarbejde i 
bestyrelsen gennem de sidste 8 år. Det havde været inspirerende at arrangere foredrag og ture 
med den store interesse fra medlemmerne i Seniorer Øst og deres gode tilslutning og opbakning. 
 
Ulla Liberg takkede bestyrelsen for et flot stykke arbejde. Hun syntes, at programmerne var meget 
interessante og opfordrede bestyrelsen til at overveje at gentage nogle af de tidligere 
arrangementer og aktiviteter, så flere havde mulighed for at deltage. 
 
Der var ikke yderligere bemærkninger til beretningen, der herefter enstemmigt blev godkendt. 
 
Punkt 4. Forslag fra medlemmerne 
Der var ikke modtaget forslag fra medlemmerne til dette punkt. 
 
Punkt 5. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 
Povl Høyer var på valg og villig til genvalg. 
Lilian Skjernaa var på valg, men ønskede ikke genvalg. 
Jette Lassen var på valg, men ønskede ikke genvalg. 
Bestyrelsen foreslog som kandidater til de to ledige bestyrelsesposter Klavs Bender og Aase Riis, 
der hidtil havde været suppleanter til bestyrelsen. 
Der fremkom ikke andre kandidater til de tre bestyrelsesposter, hvorfor Povl Høyer, Klavs Bender 
og Aase Riis var valgt. 
 
Punkt 6. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for et år 
Bestyrelsen foreslog som kandidater til de to ledige poster som suppleant til bestyrelsen Klaus 
Hansen og Irene Odgaard. Der fremkom ikke andre kandidatforslag, hvorfor Klaus Hansen og Irene 
Odgaard var valgt. 
 
Tom Carlsen, næstformand for Seniorer Øst, takkede Jette Lassen og Lilian Skjernaa for deres store 
arbejde i bestyrelsen. 
 
Punkt 7. Evt. 
Inge Lise Vadont, formand for Pensionistsektionen, orienterede om, at DM har oprettet et 
netværk, der muligvis kan være af interesse for sektionens medlemmer: netværket Meningsfuld 
SenKarriere. Målgruppen er alle fra + 50 i arbejde og ledige på tværs af sektorer og brancher, og 
alle, som er gået på pension, + 65, som har lyst til at dele ud af erfaringer fra et langt arbejdsliv, og 
som stadig brænder for at være med til at skabe positive forandringer på arbejdspladsen og i 



hverdagen. Hun henviste til en præsentation af netværket, der var omdelt på mødet, samt til DM’s 
hjemmeside. 
 
Hun oplyste videre, at der nu kun var 4 medlemmer i Pensionistsektionens bestyrelse. Der 
manglede 1 bestyrelsesmedlem og 2 suppleanter. Hun opfordrede til, at man kontaktede hende, 
hvis man havde interesse i at gå ind i bestyrelsesarbejdet. 
 
Der var ikke mere til dette punkt. 
 
Henrik Hagemann afsluttede generalforsamlingen kl. 15.25 og takkede for god ro og orden. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


